
ПРОТОКОЛ № 14 

 

постійної комісії ради з питань бюджету, планування, фінансів, цінової політики 

та інвестицій 

 

        від ”18” лютого  2021 р. 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії Р.Бейзик 

Заступник голови комісії Р.Курчик 

Секретар комісії С.Маменька 

 

Члени комісії: М.Задорожний, О.Пилипців,  О.Савран, О.Хрущ 

 

Відсутні: О.Савран, О.Хрущ 

 

Запрошені: О.Каракевич – секретар міської ради; Р.Росоха – начальник відділу 

оренди та приватизації; заступник міського голови, Т.Василиків – заступник 

начальника фінансового управління, Р.Москаль – директор КП ”Дрогобицька 

лазня”, В.Бохонок – директор КП ”Управління капітального будівництва”, 

П.Шев’як – начальник відділу освіти, О.Купець - начальник державної установи 

”Дрогобицька виправна колонія (№ 40)”, О.Німеровська - головний бухгалтер 

Стебницької міської ради, депутати постійної комісії ради з питань оренди, 

приватизації, комунального майна, промисловості, торгівлі, громадського 

харчування, побутового обслуговування, малого та середнього бізнесу 

 

Присутні: представники  товариства ”Просвіта”, представники шахово-

шашкового клубу ”Софія” 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звернення КП ”Дрогобицька лазня” щодо звільнення підприємства 

від сплати 50 % до місцевого бюджету від оренди приміщень  

2. Про затвердження цільової програми підтримки державної установи 

”Дрогобицька виправна колонія (№ 40)”, що знаходиться не території 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021-2023 роки 

3. Про затвердження передавальних актів сільських рад та Стебницької 

міської ради 

4. Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської територіальної 

громади на 2021 рік 

5. Про надання дозволу на списання безнадійної заборгованості 

6. Про встановлення розміру орендної плати за оренду нежитлових 

приміщень (перелік звернень) 

7. Про затвердження експертних оцінок (перелік додається) 



8. Про розтермінування боргу з оплати за земельні ділянки (перелік 

додається) 

9. Про продовження договору оренди шляхом проведення аукціону 

10. Звернення музею ”Дрогобиччина” з приводу реставрації будівлі 

Палацу мистецтв, що на вул..Шевченка, 38. 

11. Різне 

 

1.Слухали:  Звернення КП ”Дрогобицька лазня” щодо звільнення 

підприємства від сплати 50 % до місцевого бюджету від оренди приміщень  

Доповідач: Р.Москаль 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

2.Слухали:  Про затвердження цільової програми підтримки державної 

установи ”Дрогобицька виправна колонія (№ 40)”, що знаходиться не території 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021-2023 роки 

Доповідач: О.Купець 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

3.Слухали:  Про затвердження передавального акту Долішньолужецької 

сільської ради. 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

4.Слухали:  Про затвердження передавального акту Бистрицької сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

5.Слухали:  Про затвердження передавального акту Болехівської сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

6.Слухали:  Про затвердження передавального акту Броницької сільської 

ради  

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 



 

 7.Слухали:  Про затвердження передавального акту Волянської сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

 8.Слухали:  Про затвердження передавального акту Верхньогаївської 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

9.Слухали:  Про затвердження передавального акту Дережицької сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 
   

10.Слухали:  Про затвердження передавального акту Лішнянської 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

11.Слухали:  Про затвердження передавального акту Медвежанської 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

12.Слухали:  Про затвердження передавального акту Михайлевицької 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 
 

13.Слухали:  Про затвердження передавального акту Нижньогаївської 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 



 

14.Слухали:  Про затвердження передавального акту Почаєвицької 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

15.Слухали:  Про затвердження передавального акту Рихтицької сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 
 

16.Слухали:  Про затвердження передавального акту Cнятинської 

сільської ради  

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

  

17.Слухали:  Про затвердження передавального акту Cтебницької міської 

ради  

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

18.Слухали:  Про затвердження передавального акту Cтупницької 

сільської ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

19.Слухали:  Про затвердження передавального акту Унятицької сільської 

ради 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

20.Слухали:  Про затвердження передавального акту Добрівлянської 

сільської ради. 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 



Вирішили: рекомендувати раді 

 

21.Слухали:  Про затвердження передавального акту Нагуєвицької 

сільської ради. 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

22.Слухали:  Про затвердження передавального акту Раневицької сільської 

ради. 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

23. Слухали:  Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської 

територіальної громади на 2021 рік 

Доповідач: Т.Василиків 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

24. Слухали:  Про надання дозволу на списання безнадійної заборгованості 

Доповідач: О.Німеровська 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

25. Слухали:  Про встановлення розміру орендної плати за оренду 

нежитлових приміщень (перелік звернень) 

Доповідач: Р.Росоха  

п.1 – нежитлове приміщення площею 13,8 кв.м за адресою: вул..Шевченка, 2 

надати в оренду для громадської приймальні з пільговою орендною платою – 10 

грн. з ПДВ; 

Голосували: ”за” – 5 

 

п.2 – нежитлове приміщення площею 29,9 кв.м за адресою: вул..Шкільна, 4 

надати в оренду для громадської приймальні з пільговою орендною платою – 10 

грн. з ПДВ; 

Голосували: ”за” – 5 

 

п.3 - нежитлове приміщення площею 30,8 кв.м за адресою: вул..Шевченка, 2 

надати в оренду для громадської приймальні з пільговою орендною платою – 10 

грн. з ПДВ; 

Голосували: ”за” – 5 



 

п.4 - нежитлове приміщення площею 42,0 кв.м за адресою: вул..Бориславська, 4 

надати в оренду для громадської приймальні з пільговою орендною платою – 10 

грн. з ПДВ; 

Голосували: ”за” – 5 

 

Р.Бейзик – запропонував винести з переліку звернень п.5 окремо, а саме: Про 

продовження договору оренди шляхом проведення аукціону за адресою: 

вул..Самбірська, 78/1 площею 12,8 кв.м 

Голосували: ”за” – 5 

Вирішили: підтримати дану пропозицію і орендну плату встановити на основі 

останньої місячної проплати. А підпункт 2 п.5 (оренда приміщень харчоблоків 

згідно з заявами переможцям тендеру по 5 грн. за 1 кв.м. 

Голосували: ”за” – 5. 

Вирішили: дані пропозиції рекомендувати раді 

 

25. Слухали:  Про затвердження експертних оцінок (перелік додається) 

Доповідач: Р.Росоха  

п.1 – про затвердження експертної оцінки земельної ділянки площею 2500 кв.м 

на вул..Трускавецькій, яка підлягає продажу на земельних торгах 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

П.2 – про затвердження експертної оцінки земельної ділянки площею 2400 кв.м 

на вул..Самбірській, яка підлягає продажу на земельних торгах 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

П.3 - про затвердження експертної оцінки земельної ділянки площею 2162 кв.м 

на вул..Зварицькій, яка підлягає продажу на земельних торгах 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

26. Слухали:  Про розтермінування боргу з оплати за земельні ділянки 

(перелік додається) 

Доповідач: Р.Росоха  

п.1 – про розтермінування боргу з оплати за земельну ділянку площею 3,84 га на 

вул..Гайдамацькій, 5 для обслуговування будівель ПрАТ ”Львівський 

холодокомбінат” 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 



п.2 - про розтермінування боргу з оплати за земельну ділянку площею 2524 кв.м 

на вул..П.Орлика, 20А для обслуговування будівель ОК ”Єдність-разом” 

до 31.12.2021 року. 

Голосували:  ”за” – 5 

Вирішили: рекомендувати раді 

 

27. Слухали:  Звернення музею ”Дрогобиччина” з приводу реставрації 

будівлі Палацу мистецтв, що на вул..Шевченка, 38. 

Доповідач: С.Маменька  

Зачитавши звернення директора музею п.А.Гладун щодо виділення коштів на 

реставрацію будівлі Палацу мистецтв, вирішили – запросити п.А.Гладун на 

наступне засідання постійної комісії ради з проектно-кошторисною 

документацією на реставрацію. 

 

 28. Різне.  

Представник товариства ”Просвіта” п.В.Байса звернулася до присутніх 

депутатів з проханням продовжити оренду нежитлового приміщення Народного 

дому   в якому вони орендують приміщення з оплатою 1 грн. в місяць на 2021 рік. 

Депутати вирішили підтримати усне звернення. 

Х.Турчик – запропонував приміщення за адресою: вул..Шолом Алейхема в 

якому шахово-шашковий  клуб  ”Софія” проводить свої заняття продати з 

аукціону, а за виручені кошти збудувати нове приміщення в парку Івасика 

Телесика, де б шахово-шашковий клуб ”Софія” міг проводити свої заняття. 

Р.Бейзик - запропонував створити тимчасову депутатську комісію залучивши 

представників шахово-шашкового клубу для досконалого вивчення даного 

питання і розробити план для подальшої співпраці. 

Вирішили: присутні депутати і представники шахово-шашкового клубу ”Софія” 

підтримати пропозицію депутата Р.Бейзика. 

Р.Курчик – запропонував запросити на наступне засідання комісії Р.Росоху, 

Т.Греділя з приводу розгляду положення щодо нарахування ставок земельного 

податку і орендної плати. 

 

 

 

Голова комісії        Р.Бейзик 

 

Секретар комісії        С.Маменька 
 


